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Besluitenlijst commissie Ruimte 
 

overleg Commissie Ruimte (8852\….) 

datum overleg Donderdag 7 januari 2010 van 19.30 tot 23.15 uur  

locatie Raadzaal 

aanwezig De heer A. Overheul, commissievoorzitter (raadslid VVD) 

De heer J. Andriesse, raadslid PvdA 

De heer B. Oudenaarden, burgercommissielid PvdA 

De heer E.J. Nieuwenhuizen, raadslid CDA 

Mevrouw W. Bambacht – de Jongh, raadslid CDA 

De heer L.D. van Lith, raadslid VVD 

De heer A.G.A. van Geijn, burgercommissielid VVD 

De heer T. Kool, raadslid SGP 

De heer G.J. van Weelden, raadslid SGP 

De heer F.A. Beukers, raadslid lijst Beukers 

De heer C. Nijhoff, raadslid GN 

Mevrouw P. van Kuilenburg, raadslid GN 

De heer K.G. Steenbergen, raadsgriffier  

De heer F.C.M. van het Hoofd, wethouder 

De heer D. Prosman, wethouder 

 

afwezig met kennisgeving De heer G.W.M. van der Koppel, burgercommissielid CDA 

 

 

1. Opening 

 

- De voorzitter opent de vergadering en wenst alle aanwezigen een voorspoedig 2010.  

2. Spreekrecht burgers 

 

- Er is in deze commissievergadering gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

1. De heer Huis, op persoonlijke titel en namens de CBS Neerijnen 

       m.b.t. agendapunt 8.4 

3. Vaststelling agenda 

 

- Mevrouw Van Kuilenburg (GN) stelt voor om agendapunt 8b van de agenda af te voeren. 

Er zijn geen nieuwe feiten in het voorliggende stuk opgenomen. 

- De heer Van Lith (VVD) is het wel met haar eens, maar wenst toch bij dit agendapunt 

graag de actuele stand van zaken en de voortgang van de wethouder te vernemen. 

- De overige commissieleden kunnen zich hierin vinden, dus blijft het agendapunt 

gehandhaafd. 

- De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 

- Er is in deze commissievergadering een presentatie gehouden over: 

1. Integraal Vergunning- en handhavingbeleidsplan (omgevingvergunning en enkele  

APV-toestemmingen), door de heer Feijen (extern projectleider WaBo) 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 3 december 2009, inclusief lijst met toezeggingen 

 

- Mevrouw Bambacht (CDA) verwijst naar pagina 3. Hier ziet zij graag aangevuld, dat het 

gaat om woningen aan de “Kortgraaf” bij het plan Hoenderkampen. 
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- De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld. 

- Naar aanleiding van de besluitenlijst: 

� Mevrouw Van Kuilenburg (GN) zegt dat de toegezegde Memo van het college is 

ontvangen m.b.t. het oplossen van de problemen “waterberging Hoenderkampen”. 

Het is echter nog niet goed, graag nogmaals aandacht. 

� De heer Nijhoff (GN) vraagt naar de uitkomst van het overleg met LTO betreffende 

Natura 2000.  

� Wethouder Prosman  zegt dat het gesprek met LTO is geweest. De Provincie is aan 

zet. 

� De heer Van Geijn (VVD) verwijst naar de discussie in de vorige raadadvies-

commissievergadering over Natura 2000 en betreurt het dat naast de aspecten van 

Ruimtelijke Ordening niet de Economische gevolgen in de notulen zijn vastgelegd. 

� Wethouder Prosman begrijpt de inbreng van de heer Van Geijn en zodra er meer 

duidelijkheid is, kunnen er ook meerdere aspecten bij worden betrokken. 

 

 

6. Lijst Ingekomen stukken en Mededelingen 

 

1. Lijst ingekomen stukken (zie lijst ingekomen stukken voor de Raad) 

Advies commissie: de lijst ingekomen stukken, voor wat betreft de stukken bestemd voor de 

raadsadviescommissie Ruimte kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2.  Mededelingen  

• Algemene mededelingen portefeuillehouders 

o Wethouder Prosman deelt mede dat er door de Vereniging Dorpsbelangen Hellouw uitstel 

bij de Provincie is aangevraagd m.b.t. de verantwoording van de subsidiebestedingen. Die 

hebben ze ook gekregen, waardoor de Dorpsbelangenvereniging Hellouw van mening is, 

dat de gemaakte afspraken met de gemeente nog niet te hoeft worden nagekomen. 

Hierdoor is een gewijzigde situatie ontstaan m.b.t. het raadsbesluit dat door de 

gemeenteraad is genomen over het veilig stellen van het laatste deel van het beschikbare 

provinciale subsidiebedrag. 

o Toezegging wethouder Prosman: binnenkort (18 januari 2010) zal hierover een gesprek 

plaatsvinden met het bestuur van Vereniging Dorpsbelangen Hellouw, waarna hij over de 

uitkomst, via een Memo met de commissieleden zal communiceren. 

o Wethouder Prosman zegt dat het subsidieverzoek stimulering woningbouw voor de 

Klingelenberg, groot € 165.000,00 is gehonoreerd. Planning start bouw eind maart/begin 

april. In februari zal naar verwachting nog een officiële handeling plaatsvinden. 

o Wethouder Van het Hoofd zou nog even terugkomen op een vraag, gesteld in de 

raadadviescommissie Bestuur over de hoeveelheid beschikbaar strooizout voor onze 

gemeente. Naar het zich laat aanzien is er nog zout voor 6 of 7 strooibeurten, maar 

maandag zal er nieuwe aanvoer van zout zijn. 

• Mededelingen commissieleden: geen 

• Mededelingen vanuit de regio: geen 

 

7. Stukken ter bespreking 

 

1. Memo en plan van aanpak Windmolenpark Molenveld 

• De heer Andriesse (PvdA) kan de richting die de gemeenteraad het college heeft meegegeven 

 bij de kaderstelling niet terug vinden in het Plan van aanpak. Ook vraagt hij zich af waarom de 

wethouder een prominente rol wil spelen (regierol) en het radarverhaal blijft dat een rode 

draad? Wordt bij de opstelling gekeken naar efficiency en mogelijke consequenties? Is de 

keuze, om de gronden in eigendom te verkrijgen vanuit financieel oogpunt een must voor de 

gemeente en zijn er ook gronden bij die al in eigendom van WEON/Grontmij zijn? Prijsvraag 

uitschrijven m.b.t. het plaatsingsplan? 

• De heer Beukers (lijst Beukers) vindt het Molenveld nog steeds geen geschikte plaats. Hij ziet 

de windmolens het best tot haar recht komen nabij de AVRI. 

• Wethouder Prosman antwoordt dat de mening van de heer Beukers een herhaling is van 

zetten. Wat betreft de vragen van de heer Andriesse kan hij kort zijn. Het gaat in dit Plan van 
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aanpak om de beschrijving van het te doorlopen proces. Het gaat nu nog niet over de inhoud. 

Wel is het terdege van belang WIE er WELKE rol gaat spelen in dit proces. Na installatie van 

de projectorganisatie zal zij direct in contact treden met vertegenwoordigers van de radar voor 

overleg. De prijsvraag die is beschreven is slechts een idee om iedereen te laten meedenken, 

op welke wijze we de windmolens het beste als verschijningsvorm terug kunnen laten komen in 

het landschap. De gronden zijn eigendom van agrariërs en het is de gemeente bekend, dat 

WEON/Grontmij al overeenkomsten met enkele grondeigenaren heeft gesloten. 

• De heer Andriesse (PvdA) vraagt hoe de 2
e
 binnengekomen (particuliere) aanvraag voor 

plaatsing windmolens langs een deel van de A15 op Neerijnens grondgebied zich verhoudt 

(qua toegestane afstand tussen windmolenparken onderling) m.b.t. tot dit plan op het 

Molenveld. 

• Wethouder Prosman geeft aan dat er inderdaad een officieel particulier verzoek is 

binnengekomen tot plaatsing van windmolens. De aanvraag speelt in op de zoekzône, zoals 

die is opgenomen in het Streekplan. Deze wordt op de gebruikelijke wijze door ons in 

behandeling genomen.  

• De heer Andriesse (PvdA) vraagt de wethouder OF er een keuze tussen deze 2 locaties aan de 

raad zal worden voorgelegd. 

• Toezegging wethouder Prosman: nadat is geïnventariseerd, WAT is er aan de hand, WAT zijn 

de voorschriften en WAAR zijn de plannen strijdig met elkaar, zal er een Memo of rapportage 

met informatie aan de raadadviescommissie worden verstrekt. OF de raad een keuze zal 

worden voorgelegd tussen beide plangebieden is nog niet duidelijk. 

  

8. Stukken ter advisering 

 

1. Voorstel tot vaststelling Nota Grondzaken 2010-2014 (2010-01-9681) 

• De heer Kool (SGP) stelt voor om de boete te verhogen. Vooral om hier een preventieve 

werking van te laten uitgaan. 

• De heer Nieuwenhuizen (CDA) stelt voor om de voorgestelde boete niet 2x het vermelde 

bedrag uit het voorstel te laten zijn. Maar een verdubbeling van het (getaxeerde) 

aankoopbedrag. 

• De meerderheid van de commissie kan zich hierin vinden. De wethouder onderzoekt 

deze mogelijkheid. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2. Voorstel tot vaststelling van de Kaderstellende notitie “Ontwikkeling centrumplan Waardenburg” 

en het beschikbaar stellen van een aanvullend voorbereidingskrediet van € 90.000,00  

(2010-01-9937) 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd 

 

3.  Voorstel tot intrekking van de Subsidieverordening Monumenten Neerijnen (2010-01-3273) 

 - Door de commissieleden  

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

4. Voorstel tot vaststelling Fietsbeleidsplan en het beschikbaar stellen van de daarvoor benodigde 

financiële middelen (2010-01-8330) 

• Toezegging wethouder Van het Hoofd: hij handhaaft het huidige raadsvoorstel in de 

komende raadsvergadering. Daarna komt hij terug met een vervolg op dit plan c.q. een 

aanvulling. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 

- De heer Andriesse (PvdA) vraagt OF er ook nog beleid komt om raad- en 

commissieleden meer gebruik te laten van de fiets om de vergaderingen te bezoeken. 

- De heer Andriesse (PvdA) meldt dat de openbare verlichting overdag brand, waarom? 

- Wethouder Van het Hoofd antwoordt dat er schakelproblemen zijn in Nijmegen. Hij hoopt 

dat dit spoedig verholpen zal zijn. 
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- De heer Nijhoff (GN) zegt dat de wethouder had toegezegd contact op te nemen met de 

betrokken burgers over de begraafplaats Waardenburg. Dit is nog niet gebeurd. 

Aanvullend heeft hij een vraag over de begraafplaats Est. Er bereiken hem berichten dat 

er borden geplaatst zijn, waarop te lezen staat dat graven geruimd en/of verplaatst 

worden. Wat is er daar aan de hand? 

- Wethouder Van het Hoofd zegt dat de begraafplaats Est vol is en dat voor uitbreiding de 

normale procedure zal worden gevolgd, net als dat ook in Helouw en Haaften is gedaan. 

Wat het benaderen van de betrokken burgers m.b.t. de begraafplaats Waardenburg 

betreft, daarmee zal hij op korte termijn contact opnemen. 

 

10. Sluiting  

 

- De voorzitter sluit de vergadering om 23.15 uur. 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van commissie Ruimte op 4 februari 2010, 

 

De raadsgriffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen     A. Overheul 


